
ZADOBROVA- SNEBERJE
Na letni volibio programski seji

KK SZDL so se 14. novembra zbrali
aktivisti SZDL Zadobrova in Sne-
berje. Predsednik Jože Benčina je
poročal o dejavnosti vseh organizira-
nih frontnih sil v preteklem letu, do-
taknil pa se je tudi nckaterih po-
membnih dejavnosfi v zadnjem štiri-
letnem obdobju.

V razpravi so udeleženci ugotav-
Ijali, da je bila in da je SZDL v KS
organizatorica, povezovalka in po-
budnica vseh aktivnosti, $ katerimi
utrjujemo in razvijamo samoupravno
življenje krajanov. l deleženci so
sprejeli poručilo, pa tudi prugramske
usmeritve Kk SZOL za lelo 1986.

Osrednje naloge bodo:
— vključitev v pripravo srednje-

ročnih planskih dokumentov /a ob-
dobje 1986—1990 in za leto 1986;

— izvedba predkandidacijskih in
kandidacijskih postopkov za dele-
gatskc volitve, ki bodo 13. marca
19K6;

— vključitevvpripravezauvedbo
IV. samoprispevka, ki naj bi bil na-
menjen sanaciji okolja:

— poživitev dela vseh treh vaških
odborov SZDL: v Sneberjah, Zado-
brovi io Novem Polju;

— okrepitev sodelovanja s sosed-
nimi KS;

— vsebinske in organizacijske
priprave za označitev krajevnega
praznika;

— izvajanje aktivnosti kot izho-
dišč vseh delegacij KS prt njihovem
delu.

Na seji so bili razrešeni člani dose-
danjega predsedstva in izvoljeno je
bilo novo, 19-člansko predsedstvo.
Čeprav je dosedanjemu predsedniku
in sekretarki Jožetu Benčini in IMojci
Dolinar potekel dvakrat po 2-letni
mandal. ju je volilna programska seja
/adolžila, da zaradi iz>edbe volitev le
dolžnosti opravljata še do aprila
1986.

V pripravah na volitve je bilo do-
slej evidentiranih 80 krajanov za
možnc delegate.

Bogdan Stuim, Jože Podvavšek,
Albin Levičnik, Štefan Trajbarič, Jo-
žica Vrecl, Leopold Maček in Jože
Benčina pa so bili evidentirani kol

možni kandidali za odgovorne funk-
cijv i občini in meslu.

Pri odpravljanju črne prometne
točkc — križiščc Sneberske in Zado-
brovškc cesie — se vendarle nekaj
premika.

Do danes je znano, da je v uspeš-
nem postopku prekategorizacija
zemljišča in da bo najverjetneje ko-
munalna skupnost Ljubljana zagoto-
vila tudi neka linančna sredstva.
Delo naj bi bilo opravljeno v prihod-
njem letu. Tako bo rešena zadeva, ki
je v ospredju več kol 20 let.

Na seji sveta KS 21. novembra
srao zvedeli, da je /a modernizacijo
cestnega omrežja v KS zagotovljenih
2.60 milijona dinarjev. Sama KS pa
mora zagotoviti še 0,60 railijona di-
narjev. Za ta denar naj bi spomladi
astaltirali del Ceste na Kope do
cerkve oziroma Ceste v Zajčjo do-
bravo, od Snebereke ceste.

V soboto, 23. novembra, je DU
Zadobrova — Sneberje v okviru
tedna upokojencev priredilo dru-
žabno srečanje, namenjeno predv-
sem 70. 80 in več let starim kraja-
nom.

V zadnjem novembrskem tednu je
bila sklicana seja vseh organov gasil-
skega društva. Na njej so udeleženci
razpravljali o nadaljevanju gradnje
gasilskega doma in s tem v zvezi tudi
o akcijah za zbiranje namenskih fi-
nančnih sredstev.

V istem tednu je bila sklicana tudi
programska letna konferenca KO
ZRVS Zadobrova-Sneberje. Spre-
jeta sta bila poročilo za leto 1985 in
načrt za prihodnje leto, opravljene so
bile tudi volitve organov te organiza-
cije in podeljena so bila občinska
priznanja ZRVS.

Ob dnevu republike so na OŠ
Leopolda Mačka-Boruta sprejcli v
Zvezo pionirjtv Jugoslavije doseda-
nje ricibane. Svečanosti so se udele-
žili tudi številni starši, kiajani in
predstavniki samoupra\;nih in poli-
tičnih organizatij KS.
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